
Haarlem 29 november 2022 

 

Inspraak voor de Commissievergadering van 1 december 2022 

 

Beste mensen van de Commissie Beheer, 

 

De intentie van de Haarlemse Politiek is: een groener Haarlem. 

Waarom gaat het dan zo vaak mis als het om reguliere vervanging van bomen 

gaat? 

In het  plantsoen tegenover de Heilige Huisjes ontbreekt al vele jaren een 

boom. Ik vraag al jaren om herplant, die toezegging kwam er uiteindeijk ook, 

maar toen puntje bij paaltje kwam: geen boom. Lege belofte. 

Aan het Noorderhoutpad is bij het rooien van de populieren in 2018 een els 

gesneuveld. Ik heb herhaaldelijk gevraagd om herplant, er kwam uiteindelijk 

ook hier een toezegging, maar puntje kwam bij paaltje: geen boom, de  

belofte was loos. 

Op mijn vragen hierover komt geen antwoord. 

Wat heb je aan extra bomen als de oude niet herplant worden? 

Wat moet ik doen? 

Wat moet ik doen om de bomen alsnog herplant te krijgen? 

Wie kan hier invloed op uitoefenen? 

Wie heeft iemand een tip? 

Wie is er verantwoordelijk? 

 

Ps omdat er geen ringleiding is in het stadhuis kan ik niet lijfelijk aanwezig zijn, 

vandaar alleen dit papier. 

 

Met vriendelijke maar wanhopige groet, 

 


